

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301875411	JOHN HENRY	, 14	22-07-2011	Central Trading, Co. Ltd 3388/25-37, 51- 53, and 82-85 Sirinrat Building 8th, 11th, and 23rd F1., Rama 4 Road, Klong-ton, Klongtoey, Bangkok 10110, THAILAND	Deacons 5th Floor, Alexandra House, Central, HONG KONG
303524067	Stolit	2	27-11-2015	聯捷拓展有限公司 香港 九龍觀塘觀 塘道 418 號 創紀 之城五期 1501-	康栢知識產權有限公司 香港 九龍尖沙咀廣東道 17 號 海港城 環球金融中心南座 13A 樓 05-15 室

1508室